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Abstract (en)
[origin: US4577744A] A coin discriminator comprises photoreceivers along a vertical drawn from an infed coin run chute whereby screening and
illuminating the photoreceivers from a photoemissive source permit coin diameter identification. Two coils on either side of the chute detect the
coin alloy. Coin thickness is determined using a stepshaped transversal section across the chute track where the step risers lie opposite the
photoreceivers which transmit a signal word identifying the infed coin diameter and thickness. This signal word is compared with memorized words
representative of acceptable coin dimensions. If the dimensions are acceptable, a combination of impedances in a bridge circuit incorporating
the coils is selected in terms of the alloy corresponding to the acceptable dimensions. If the bridge balances for this combination as the coin rolls
between the coils, the coin is accepted.

Abstract (fr)
Le sélecteur comprend des récepteurs photosensibles (1) à la verticale du couloir de roulement des pièces (5) dont l'occultation et l'éclairement
permettent d'identifier le diamètre d'une pièce, et deux bobines (3) de part et d'autre du couloir permettant d'identifier l'alliage d'une pièce. Selon
l'invention, l'épaisseur est également reconnue grâce à la section transversale en escalier du fond du couloir dont les contremarches sont en face
de photorécepteurs qui transmettent un mot identifiant le diamètre et l'épaisseur de la pièce introduite. Ce mot est comparé à des mots mémorisés
représentatifs des dimensions de pièces acceptables. Si les dimensions sont acceptables, une combinaison d'impédances d'un pont de Wheatstone
contenant les bobines (3) est sélectionnée en fonction de l'alliage correspondant aux dimensions acceptables. Si le pont est équilibré pour cette
combinaison lors du passage de la pièce entre les bobines, la piece est acceptée.
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